

The Hebrew message is followed by an English and Arabic

לציבור הסטודנטים/יות שלום רב,

הנהלת האוניברסיטה פועלת להחזרת הפיקוח על כבוד חובת עטית מסכה ברחבי הקמפוס, לשם שמירת הבריאות של כל הבאים בשערי האוניברסיטה.
עובד' אגף חירום וביטחון מקיימים סירורים בקמפוס ובמרחב הציבורי במעונות לאכיפת חובה עטית מסכה.
מי שימצא שאינם עוטים מסכה כנדרש (מסכה המכסה את הפה ואת האף) תימסר אזהרה שמית כתובה.
על מי שיימצא מפר את הכללים לאחר שכבר הוזהר, וכן, החל מיום 13.12.20, גם ללא אזהרה מוקדמת,
יוטל קנס בגובה 100 ש"ח, בהתאם לתקנון המשמעת.

אנא הקפידו על עטית מסיכות כנדרש, לשמירת הבריאות של כולנו.

אגף הביטחון והחירום

Greetings to all students

The University Administration is increasing the enforcement of wearing face masks inside the campus, in order to ensure everyone's safety and health.
Security personnel will start to conduct tours of the campus and public areas in the dorms to enforce the obligation to wear facemasks. Persons found not wearing a facemask covering both mouth and nose will be given a written warning. Anyone breaching the rules again after receiving a first warning and as of 13/12/2020, will be fined 100 NIS, in accordance with the disciplinary regulations.

Please ensure to wear your face mask as required, to keep us all healthy.

مرحباً لجميع الطلاب والطالبات،

تعمل إدارة الجامعة على تشديد الرقابة على الالتزام بارتداء الكمامه في جميع أنحاء الحرم الجامعي، حفاظاً على صحة جميع القائمين على الحرم الجامعي. يقوم موظفو قسم الطوارئ 74؛ والأمن بجولات في الحرم الجامعي والأماكن العامة وسكن الطلاب لفرض الالتزام بارتداء الكمامه. أي شخص يُعثر عليه كما يجب (كمامة تغطي الفم والأنف) سيحصل على تحذير كتابي. أي شخص يخالف القواعد بعد أن تم تحذيره، واعتباراً من 13 ديسمبر، 2020 ، حتى بدون سابق إنذار ، سيتم تغريمه 100 شيكل ، وفقاً للوائح التأديبية.
يرجى التأكد من ارتداء الكمامه على النحو المطلوب، للحفاظ على صحتنا جميعاً.
قسم الأمن والطوارئ